
 

Dagsorden Repræsentantskabsmøde 28. april 2025 
Referat  

 
Formanden bød velkommen og konstaterede at 6 klubber var mødt frem og 
repræsenterede 70 stemmer. Herefter gik man over til dagsorden. 

1. Valg af dirigent. / 

Jørgen Hansen blev valgt. 

2. Beretning om Badminton Fyns virksomhed. / 
De tre beretninger blev fremlagt. Omkring holdturneringen blev kort talt 
om problematikken omkring frafald af de unge i 16-17-årsalderen. Lokale 
initiativer ses gerne til efterfølgelse af andre klubber. Der var bred enighed 
om, at Fyn vil fortsætte med aldersdispensationer til U-15 spillere i 
Kredsserie og Serie 1. Klubberne er de bedste til at vurdere om den enkelte 
spiller er klar til at spille på seniorhold. Samtidigt er det en mulighed for at 
fastholde spillerne i de mindre klubber, hvis der er et tilbud til dem. Fx er 
det set at spillere deltager i ungdomsregi i en større klub, mens de spiller 
senior i den oprindelige klub. Der er tilfredshed med de geografiske puljer i 
serie 1 med dobbeltrunde. Til gengæld er der ikke tilfredshed med de 
ændrede kampe med færre singlekampe. Der blev udtrykt undren over, at 
man ikke kan deltage i Hold DMU, når det ikke har været muligt at oprette 
rækken på Fyn. Formanden fremhævede ad hoc strukturen og omtalte 
samarbejde med DGI i deres nye struktur. Endelig var der stor ros til 
trænerudviklingsforløbene. Nogle klubber efterlyser 
inspirationstræning.  blev enstemmigt godkendt. Beretningerne blev 
enstemmigt godkendt. 

3. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab til godkendelse og 
kommende sæsons budget til orientering, samt status på igangværende 
regnskab til orientering. / 
Det reviderede regnskab blev enstemmigt godkendt. 

4. Behandling af indkomne forslag. / 
Der var ingen forslag. 

5. Valg af formand/ 
Martin Andersen genvalgt. 

6. Valg af Økonomiansvarlig. / 
Susanne Meyer, Nyborg blev nyvalgt for 2 år.  

7. Valg af dommerleder. / 
Morten Korsbæk Rørtoft blev genvalgt 

8. Valg af revisorer. / 
Niels Storm blev nyvalgt for to år. 

9. Valg af revisor suppleant. / 
Revisor suppleant er fortsat vakant. 

10. Evt./ 
Stor tak til revisor Christina Lyskjær for flere års arbejde for BF. 
Endelig en stor tak til Lars Lyskjær for særdeles godt og konstruktivt 
samarbejde gennem 8 år. 
Til sidst en tak til dirigenten for veludført arbejde. 
Dernæst blev udråbt et trefoldigt leve for BF. 

Referat: Martin Andersen 
Dirigent: Jørgen Hansen 


